

## A08: UNIFORM POLICY

### Rationale:

At EIA – MK it is compulsory for all students to wear the prescribed Edison International Academy uniform. Our Uniform Policy and uniform requirements comply with the MOEHE uniform requirement directive as per Circular No 18 - 30/06/2024.

We believe that a school uniform fosters a sense of belonging and pride among our students. Uniforms help to create an inclusive environment where all children are treated equally, regardless of their background. By promoting a consistent standard of dress, we aim to reduce distractions, improve student focus, and support a positive learning atmosphere.

### Aims:

- **Equality and Inclusion:** Wearing the school uniform ensures that all students, regardless of their socio-economic background, feel equal and included within the school community. Prevent any form of discrimination based on clothing choices.
- **Sense of Belonging and Pride:** Wearing the school uniform encourages students to take pride in their school by wearing the uniform that represents the school's values and ethos. Develop a strong sense of identity and unity among students.
- **Focus on Learning:** Wearing the school uniform minimises distractions in the classroom by eliminating competition over clothing styles. It fosters an environment where academic achievement and personal development are prioritized over fashion.
- **Safety:** Wearing the school uniform ensures that students are easily identifiable both within the school premises and on trips, contributing to a safer environment. It promotes the wearing of appropriate clothing for school activities, ensuring students are prepared for learning and play.
- **Practicality and Affordability:** Wearing the school uniform provides a uniform that is affordable, durable, and practical for daily wear, considering the needs of all families. It offers a range of options for weather conditions and different activities, ensuring comfort and suitability.

### Uniform Requirements:

EIA – MK uniform and requirements as per EIA MK School Policy and MOEHE Circular No 18 – 30/6/24 directive:

The school uniform colours and items may change from year to year. Each year the uniform items will be itemised and added to the school's information site.

### EYFS school uniform formal daily uniform for boys:

- Long or short sleeve shirt. Must be blue and white wide stripes with white collar and navy blue school logo
- Long formal trousers. Must be royal blue in colour
- Navy blue jacket with white Edison school logo

### **EYFS school uniform formal daily uniform for girls:**

- Pink and white thin striped long sleeved dress
- White tights covering from feet to hips under the skort
- White Shayla ( optional)

### **Primary school formal daily uniform Year 1 to 6 for boys:**

- Long or short sleeve shirt. Must be blue and white wide stripes with white collar and navy blue school logo
- Long formal trousers. Must be royal blue in colour
- Navy blue jacket with white Edison school logo

### **Primary school formal daily uniform Year 1 to 6 for girls:**

- Long or short sleeve shirt. Must be blue and white thin stripes with white collar and navy blue school logo
- Formal skort (Skirt / shorts combination) to the knee or below. Must be royal blue in colour
- White tights covering from feet to hips under the skort
- Navy or black Shayla with uniform (optional)
- Navy blue jacket with white school logo
- Girls may wear a black abaya and Shayla over their uniform (optional)

### **Physical Education Kit for Boys and Girls:**

- Navy blue polo shirt with white strip detail on the side and white school logo
- Navy blue tracksuit bottoms with a white detailed stripe down the leg of the pants
- Trainer sports shoes (Football boots permitted for playing football only on designated PE days)

### **Footwear:**

Both boys and girls must wear black flat closed toe shoes preferably leather for health and safety

### **Jewelry:**

Apart from small ear studs for girls, jewelry is not allowed to be worn at Edison International Academy at any time on grounds of health and safety for all pupils.

### **Labelling:**

All uniform items are to be clearly marked with the pupil's name.

This uniform policy will be enforced by all staff members. Parents are informed of the policy during admissions, and reminders will be issued throughout the year and as needed. Students who do not adhere to the uniform policy will be spoken to directly, and their parents will be contacted to discuss this issue. Persistent non-compliance will result in further action in line with the school's behaviour and discipline policy.

## A08: سياسة الزي المدرسي

### الأساس المنطقي:

في أكاديمية إديسون إنترناشيونال - المرخية ، يلزم جميع الطلاب بارتداء الزي المدرسي المحدد من قبل الأكاديمية. تتماشى سياسة الزي المدرسي ومتطلباته مع توجيهات وزارة التربية والتعليم والتعليم العالي وفقاً للتعميم رقم 18 - 2024/06/30 . نحن نؤمن بأن الزي المدرسي يعزز الشعور بالانتماء والفخر بين طلابنا. فالزي المدرسي يساعد على خلق بيئة شاملة حيث يتم التعامل مع جميع الأطفال بشكل متساو بغض النظر عن خلفيتهم. من خلال تعزيز معيار موحد للملابس، نهدف إلى تقليل التشتيت، تحسين تركيز الطلاب، ودعم جو تعليمي إيجابي.

### الأهداف:

- **المساواة والشمول:** يضمن ارتداء الزي المدرسي أن يشعر جميع الطلاب، بغض النظر عن خلفيتهم الاجتماعية والاقتصادية، بالمساواة والشمول داخل مجتمع المدرسة. يمنع أي شكل من أشكال التمييز بناءً على اختيار الملابس.
- **الشعور بالانتماء والفخر:** يشجع ارتداء الزي المدرسي الطلاب على الشعور بالفخر بمدرستهم من خلال ارتداء الزي الذي يمثل قيم المدرسة وأخلاقياتها. يساهم في تطوير شعور قوي بالهوية والوحدة بين الطلاب.
- **التركيز على التعلم:** يقلل ارتداء الزي المدرسي من التشتت في الفصل الدراسي عن طريق القضاء على التنافس في اختيار أنماط الملابس. يعزز بيئة يُعطى فيها الأولوية للتحصيل الأكاديمي والتطور الشخصي على حساب الموضة.
- **السلامة:** يضمن ارتداء الزي المدرسي سهولة التعرف على الطلاب داخل مباني المدرسة وفي الرحلات، مما يساهم في توفير بيئة أكثر أماناً. يعزز ارتداء الملابس المناسبة للأنشطة المدرسية، مما يضمن استعداد الطلاب للتعلم واللعب.
- **العملية والقدرة على تحمل التكاليف:** يوفر ارتداء الزي المدرسي زياً يتميز بأنه ميسور التكلفة، متين، وعملي للاستخدام اليومي، مع مراعاة احتياجات جميع الأسر. كما يوفر مجموعة من الخيارات للظروف الجوية المختلفة والأنشطة المتنوعة، مما يضمن الراحة والملاءمة.

### متطلبات الزي المدرسي:

زي أكاديمية إديسون إنترناشيونال - المرخية ومتطلباته وفقاً لسياسة المدرسة وتوجيهات تعميم وزارة التربية والتعليم والتعليم العالي رقم 18 - 24/6/30:  
قد تتغير ألوان وعناصر الزي المدرسي من عام لآخر. سيتم تفصيل عناصر الزي المدرسي كل عام وإضافتها إلى موقع معلومات المدرسة.

### الزي المدرسي اليومي الرسمي للطلاب في مرحلة السنوات الأولى للتعليم الأساسي / رياض الأطفال (EYFS):

- قميص بأكمام طويلة أو قصيرة. يجب أن يكون مخططاً بالأزرق والأبيض بخطوط عريضة مع ياقة بيضاء وشعار المدرسة باللون الأزرق البحري.
- بنطال رسمي طويل. يجب أن يكون باللون الأزرق الملكي.
- سترة زرقاء بحرية مع شعار مدرسة إديسون باللون الأبيض.

### الزي المدرسي اليومي الرسمي للفتيات في مرحلة السنوات الأولى للتعليم الأساسي / رياض الأطفال (EYFS):

- فستان بأكمام طويلة مخطط بخطوط رفيعة باللونين الورد والأبيض.
- جوارب بيضاء تغطي من القدمين إلى الوركين تحت السروال/ التنورة
- شيلة/ حجاب بيضاء (اختيارية).

### الزي المدرسي اليومي الرسمي للصفوف من 1 إلى 6 للطلاب:

- قميص بأكمام طويلة أو قصيرة. يجب أن يكون مخططاً بالأزرق والأبيض بخطوط عريضة مع ياقة بيضاء وشعار المدرسة باللون الأزرق البحري.
- بنطال رسمي طويل. يجب أن يكون باللون الأزرق الملكي.
- سترة زرقاء بحرية مع شعار مدرسة إديسون باللون الأبيض.

## الزي المدرسي اليومي الرسمي للصفوف من 1 إلى 6 للفتيات:

- قميص بأكمام طويلة أو قصيرة. يجب أن يكون مخططاً بخطوط رفيعة بالأزرق والأبيض مع ياقة بيضاء وشعار المدرسة باللون الأزرق البحري.
- سروال تنورة رسمي (combination of skirt and shorts) إلى الركبة أو أقل. يجب أن يكون باللون الأزرق الملكي.
- جوارب بيضاء تغطي من القدمين إلى الوركين تحت السروال التنورة.
- شيلة زرقاء بحرية أو سوداء مع الزي (اختيارية).
- سترة زرقاء بحرية مع شعار المدرسة باللون الأبيض.
- يمكن للفتيات ارتداء عباءة سوداء وشيلة فوق الزي المدرسي (اختياري).

## الزي الرياضي للأولاد والفتيات:

- قميص بولو باللون الأزرق البحري مع تفاصيل خطوط بيضاء على الجوانب وشعار المدرسة باللون الأبيض.
- بنطال رياضي أزرق بحري مع خط أبيض مفصل على طول ساق البنطلون.
- أحذية رياضية (يُسمح بارتداء أحذية كرة القدم فقط للعب كرة القدم في أيام التربية البدنية المخصصة).

## الأحذية:

يجب على كل من الأولاد والبنات ارتداء أحذية سوداء مسطحة مغلقة من الأمام، ويفضل أن تكون من الجلد لأسباب تتعلق بالصحة والسلامة.

## الإكسسوارات:

باستثناء الأقراط الصغيرة للفتيات، لا يُسمح بارتداء المجوهرات في أكاديمية إديسون إنترناشيونال في أي وقت حفاظاً على صحة وسلامة جميع الطلاب.

## وضع العلامات:

يجب أن تكون جميع عناصر الزي المدرسي مميزة بوضوح باسم الطالب.

سيتم تنفيذ سياسة الزي المدرسي من قبل جميع أعضاء هيئة التدريس. ويتم إبلاغ أولياء الأمور بالسياسة أثناء فترة التسجيل والقبول، وسيتم إصدار تذكيرات طوال العام وعند الحاجة. سيتم التحدث مباشرة إلى الطلاب الذين لا يلتزمون بسياسة الزي المدرسي، وسيتم الاتصال بأولياء أمورهم لمناقشة هذه المسألة. في حال تكرار عدم الامتثال، سيتم اتخاذ إجراءات إضافية بما يتماشى مع سياسة السلوك والانضباط الخاصة بالمدرسة.